
Schriftelijke vragen art. 33

Toelichting:
1. Agenda vragen (art. 34) zijn alleen bedoeld voor vragen over punten die op de agenda staan. 
2. Schriftelijke vragen (art. 33) zijn vragen die niet bedoeld zijn voor punten die op de agenda staan.
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken plaatsen.  

Indiener: Bennie Morsink en Stefan Wallerbos BBBL
Datum indiening vraag: 13 april 2023
Datum verzending antwoord: Klik of tik om tekst in te voeren.

Onderwerp: Project Herstel landschapselementen 

In de raadsbrief van 28 september 2022 is de raad geïnformeerd over project “Herstel 
Landschapselementen”. In deze brief wordt gesproken over het bermbeheer buitengebied en de 
Bomenverordening.

Vraag 1:
Het is ons bekend dat Jacobskruid een inheemse soort is en er geen wet- of regelgeving is die 
gemeentelijke overheid verplicht tot bestrijding van deze plant. Jakobskruid gedijt goed in voedselarme 
grond dat ontstaat door het nieuwe ecologische beheren en maaien van bermen. Veel agrariërs maken zich 
zorgen omdat Jacobskruid giftig is. In de raadsbrief en het coalitieakkoord staat geschreven dat in het 
buitengebied wordt gestreefd naar een werkbare situatie voor agrariërs met behoud van natuur en 
landschap.

a. Welke maatregelen heeft u genomen of gaat u nog nemen om Jakobskruid beheersbaar te houden? 
b. Bent u bereid agrariërs gemeentelijke bermstroken in het beheer te geven in het kader van de 

groenblauwe dooradering?
c. Wanneer gaat u het ecologisch bermbeheer evalueren?

Antwoord (in te vullen door college):
[Typ hier]

Vraag 2:
In het coalitieakkoord staat geschreven dat bermpalen overbodig worden zodra het RVO, zoals 
afgesproken, gebruik gaat maken van de gedigitaliseerde kadastrale grenzen. 

a. De pilot vanuit RVO is afgerond. Maakt het RVO inmiddels gebruik van deze gedigitaliseerde 
kadastrale grenzen? Zo nee, om welke reden niet?

b. Hoeveel hectare grond heeft Gemeente Berkelland tot nu toe weer terug in bezit genomen?
c. Hoeveel hectare grond die terug in bezit is genomen door de gemeente en afgezet is met de 

bekende bermpalen, is door agrariërs meegerekend als plaatsingsruimte mest? 

Antwoord:
[Typ hier]
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Vraag 3
Op verschillende plekken in de gemeente Berkelland zijn de afgelopen jaren bomenrijen, bosjes, houtwallen 
of houtsingels veranderd of weggehaald. In sommige gevallen is hier geen vergunning voor aangevraagd. 
In 2022 is er €75.000 beschikbaar gesteld voor externe inhuur (bureau EIFFEL) om urgente en meest in het 
oog springende situaties aan te pakken. De inventarisatie heeft plaatsgevonden, de communicatiestrategie 
is bepaald en de algemene brieven zijn verstuurd. Halverwege juli 2022 is het project tijdelijk stilgelegd en 
medio september 2022 is het project weer opgestart.

a. Was het project voor 1 maart 2023 afgerond en zijn met alle grondeigenaren afspraken gemaakt 
over herplant? Zo nee, wat is de oorzaak hiervan?

b. Is het budget nog beschikbaar en hoe ziet het verdere plan van aanpak eruit?
c. Is de Bomenverordening inmiddels opgesteld en of geactualiseerd?
d. Wanneer wilt u breder communiceren over het project en de behaalde resultaten?

Antwoord:
[Typ hier]


